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Abstract (en)
[origin: US4683164A] The invention relates to a nonwoven made of synthetic fibers or filaments for preparing roofing sheets by coating with fusible
coating compositions. A nonwoven of this type is provided with a flame-retardant finish which is still inert at the processing temperatures of the
coating composition (for example up to about 250 DEG C.) but which at higher temperatures forms a largely continuous, preferably foamlike, layer
which in the event of a fire preferably remains in place even if the supporting fibers or filaments of the nonwoven melt away.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Vliesstoff aus synthetischen Fasern oder Filamenten zur Herstellung von Dachbahnen durch Beschichtung
mit schmelzbaren Beschichtungsmassen. Ein solcher Vliesstoff ist mit einer flammhemmenden Ausrüstung versehen, die bei den
Verarbeitungstemperaturen der Beschichtungsmasse, (z.B. bis etwa 250°C) sich noch inert verhält, bei höheren Temperaturen jedoch eine
weitgehend geschlossene, vorzugsweise schaumartige Schicht ausbildet, die vorzugsweise in einem Brandfall auch dann an ihrem Ort verbleibt,
wenn die sie tragenden Fasern bzw. Filamente das Vliesstoffes wegschmelzen.
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